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Openstaande (technische) vragen algemene raadscommissie 1 december 2022 

 

Vraag Antwoord  
D66: 
extra formatie beleidsmedewerker verkeer 
is vast in dienst gekomen. Bergen betaalt 
t/m 2023:  
- Kunt u garanderen dat deze medewerker 
na die tijd onder het BUCH budget komt te 
vallen? 

Bergen heeft voor een periode van 3 jaar (tot en met december 2023) budget beschikbaar gesteld 
voor 1,5 fte beleidsmedewerker.  
De functie is ingevuld met vast personeel en beschikbaar voor Bergen.  
Na 2023 is dit budget niet meer beschikbaar en neemt het totaal FTE binnen de BUCH met 1,5 af.  
De betreffende personen vervullen na 2023 intern vacatures die op verkeersgebied ontstaan. Er is dan 
naar verwachting uitstroom door pensioen. 

D66: 
Is er hiermee voldoende personele ruimte 
voor het op korte termijn opstellen van het 
mobiliteitsplan zoals vastgesteld in het 
raadsakkoord in de 20%? 

Het is niet mogelijk om met eigen personeel het gehele mobiliteitsplan te maken, hiervoor is inzet van 
een gespecialiseerd bureau noodzakelijk. Bij inzet van een bureau is echter altijd begeleiding, 
coördinatie, sturing en advisering van het college door een eigen beleidsmedewerker noodzakelijk. Als 
stelregel kan worden aangehouden dat ongeveer één derde van het werk bij eigen personeel blijft 
liggen. Aan de raad wordt een plan van aanpak voorgelegd waarin aangegeven wordt welke 
onderdelen een plaats krijgen in het mobiliteitsplan en wat het te verwachten tijdspad is. Het opstellen 
van een mobiliteitsplan is mede door de participatie een proces van lange adem en wordt niet in 2023 
afgerond. Na 2023 vertraagt de aansturing van het mobiliteitsplan doordat er dan minder personeel 
beschikbaar is. 

PvdA: 
Voor welke projecten is deze functionaris in 
gezet? 

De door Bergen betaalde fte zijn niet specifiek aan vaste personen gekoppeld maar de projecten 
worden aan de best passende medewerker gekoppeld. 
Projecten die zonder deze extra fte’s niet hadden kunnen worden gedaan zijn onder andere: 
- alles rondom de Oudburgerpolder  
 - beeldkwaliteit 
- verkeersafwikkeling en knip Molenweijdtje - Kerkedijk en de afstemming met de Europese school 
- BSV terrein, 
- De proef met de transferia, 
- De diverse projecten (hotels) in Bergen aan Zee 
- Uitvoeringsparagraaf fietsbeleid 
- Advisering Bergen Centrum 
- Spaarpalen 
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Vraag Antwoord  
CDA: het moment van communiceren van 
de tarieven van de toeristenbelasting voor 
het volgende jaar. In het verleden werd dat 
na de Kadernota aan de sector 
gecommuniceerd en dat heeft nu niet 
plaatsgevonden. Is daar een reden voor? 

Het kenbaar maken van het tarief toeristenbelasting bij de kadernota komt uit een wat ver verleden.  
Dat komt doordat tot 2017 de verordening toeristenbelasting al in juni werd vastgesteld. 
Met ingang van 2017 worden in alle BUCH gemeenten alle belastingverordeningen tezamen ter 
vaststelling aangeboden. 
Na de commissiebehandelingen in november/december is er enige mate van zekerheid omtrent het 
tarief toeristenbelasting en worden de verblijfsaanbieders daarover op verzoek geïnformeerd. 
 
Het tarief toeristenbelasting is inmiddels doorgegeven aan KHN, daarnaast is er een vaste groep  
verblijfsaanbieders die in november zelf contact opneemt. 
Ook deze groep is inmiddels voorzien van het (concept) tarief met daarbij de vermelding dat dit tarief 
in de raadsvergadering van 15 december wordt vastgesteld. 
 
Het concepttarief kan na vaststelling van de kadernota al worden doorgegeven zonder dat deze is 
vastgesteld, maar dan wel met de nodige slagen om de arm. 
Andere optie is om de Verordening toeristenbelasting al bij de kadernota in juni te laten vaststellen met 
een ingangsdatum van een half jaar later. 
Het eerder vaststellen geeft geen zekerheid zolang de verordening niet in werking is getreden en deze 
nog op elk moment gewijzigd kan worden, ook ten nadele van de belastingplichtige. 

CDA: vraag inzake tarief parkeerbelasting 
voor maatschappelijke organisaties 

Er wordt gewerkt aan een subsidieregeling. De planning is dat deze in januari 2023 door ons college 
kan worden vastgesteld. 

 


